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,,Temat będzie podnoszony nieustannie'' - mówi  dyrektor administracji samorządu
rejonu solecznickiego Józef Rybak o problemie dwujęzycznych tablic z nazwami ulic.

Gość dzisiejszego Salonu Politycznego uważa, że temat dwujęzycznych ulic ponownie zaistniał z powodu zbliżających
się wyborów.

Dyrektor administracji dyrektor administracji samorządu rejonu solecznickiego dodał, że w sumie zabrakło 16 słupków z
nazwami ulic po litewsku. ,,Nawet drogowcy do końca nie wiedzą w którym konkretnie miejscu należy ustawić te słupki”
– oświadczył Rybak.

Sprawa dwujęzycznych tabliczek ponownie w sądzie

Przedstawiciel rządu na okręg wileński Audrius Skaistys zwrócił się do sądu w sprawie dwujęzycznych tabliczek w
rejonie solecznickim.
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